
 

 Przedkładam sprawozdanie z prac Burmistrza Barlinka za okres od dnia 16 września 
2009 do dnia 20 października 2009 r. 

W tym czasie odbyły się trzy posiedzenia Burmistrza Barlinka z zespołem 
kierowniczym i rozpatrzono następujące sprawy: 

 
 

I. W zakresie spraw finansowych:  

1.  Burmistrz Barlinka zapoznał się z opinią RIO w Szczecinie dot. wniosku Zarządu 
Rodzinnych Ogródków Działkowych NOWY z prośbą o środki finansowe na 
elektryfikację. Opinia jest negatywna w związku z czym Burmistrz negatywnie 
rozpatrzył w/w wniosek Ogrodów Działkowych. 

2.  Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem zarządu Koła nr 1 PZW w Barlinku z 
prośbą o dofinansowanie w kwocie 4.500,00 zł na modernizację Stanicy Wędkarskiej. 
Burmistrz postanowił zorganizować spotkanie z wnioskodawcą, celem omówienia 
sprawy. 

3.  Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Dyrektora PG Nr 1 w Barlinku z prośbą 
o dofinansowanie pobytu nauczycieli ze Schneverdingen. Po analizie Burmistrz 
wyraził zgodę na dofinansowanie w wysokości 300,00 zł. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. zaległości podatkowych osoby 
fizycznej za działkę gminną przy ul. Jeziornej w Barlinku przylegającej do posesji 
rolnika i będącej w posiadaniu samoistnym, działka nr 757 obr. 2 m. Barlinek. W 
chwili obecnej toczy się sprawa w sądzie o wydanie w/w gruntu. 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Stowarzyszenia Przyjaciół Dziedzic z 
prośbą o pomoc w zakupie i wymianie okien w przedszkolu w Dziedzicach. Po 
analizie Burmistrz postanowił złożyć stosowny wniosek do Skarbnika w/m o 
zabezpieczenie środków w budżecie w wysokości 30.000,00 zł na w/w zadanie. 
Polecił podjąć działania mające na celu realizację przedmiotowego zadania w roku 
bieżącym. 

6.  Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. zmiany projektu uchwały dot. 
dotacji dla przedszkoli w związku ze zmiana ustawy o systemie oświaty. Burmistrz 
wyraził zgodę na zmianę w/w projektu uchwały. 

7.  Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Polskiego Związku Hodowców Gołębi 
Pocztowych z Barlinka z prośbą o dofinansowanie imprezy na zakończenie sezonu 
lotowego 2009. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek i przyznał kwotę w 
wysokości 500,00 zł. 

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Starosty Myśliborskiego dot. zabezpieczenia 
środków finansowych na dofinansowanie SP ZOZ Szpitali Powiatowych celem 
podjęcia przez samorządy gminne działań mających na celu udzielenie wsparcia 
finansowego Szpitalom. Burmistrz postanowił skierować pismo do Rady Miejskiej z 
prośbą o zajęcie stanowiska w sprawie. 

9.  Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. udzielenia Przedsiębiorstwu Wodno - 
Kanalizacyjnego "Płonia" poręczenia kredytowego na realizację inwestycji. 
Warunkiem udzielenia promesy a następnie kredytu PWK Płonia jest udzielenie 
poręczenia przez Gminę Barlinek. Burmistrz wyraził zgodę i postanowił udzielić 
poręczenia. 

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z zarządzeniem Dyrektora PG Nr 1 o przesunięcie 
środków z funduszu remontowego. Po analizie Burmistrz wstrzymał wykonanie 
zarządzenia. 
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11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Komisariatu Policji w Barlinku o środki 
finansowe na wymianę okien. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek i postanowił 
skierować stosowny wniosek do budżetu o zabezpieczenie środków finansowych w 
wysokości 3.000,00 zł. 

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem sołtysa Moczkowa z prośbą o 
dofinansowanie zakupu 3 grzejników elektrycznych do świetlicy wiejskiej w 
Moczkowie. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek i postanowił przyznać kwotę w 
wysokości 250,00 zł. 

 
 
II. W zakresie spraw inwestycyjnych: 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. przebudowy chodnika wzdłuż 
drogi gminnej na ul. Kombatantów. Zakończenie budowy chodnika przy 
skrzyżowaniu z ul. Widok koliduje z projektem dalszej rozbudowy 
skrzyżowania z ul. Kombatantów. W związku z czym postanowiono, ze 
zakończenie wykonania chodnika będzie na wysokości zakończenia łuku 
wychodzącego z ul. Widok. Pozostałą część chodnika zostawi się do czasu 
przebudowy skrzyżowania przez innego inwestora w ramach czego będzie 
dołączenie. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. wyboru oferty dostawcy na 
zakup lamp solarnych. Na złożone zapytania ofertowe wpłynęły cztery oferty. 
Burmistrz wybrał ofertę najkorzystniejszą firmy Solar Solution Sp. z o.o. ze 
Szczecina na kwotę 17.812,00 zł brutto lampa uliczna i 7.198,00 zł brutto lampa 
parkowa i postanowił podpisać stosowne zlecenie. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. wyboru oferty dostawcy na 
zakup art. elektroenergetycznych. na złożone zapytania ofertowe na dostawę art. 
elektroenergetycznych do oświetlenia sołectw wpłynęły trzy oferty. Burmistrz 
wybrał ofertę najkorzystniejszą firmy BHU S. A. z Gorzowa Wlkp. na kwotę 
6.567,85 zł brutto i postanowił podpisać stosowne zlecenie. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. montoringu Urzędu Miejskiego 
w Barlinku. Burmistrz postanowił wystąpić do wykonawcy systemu z prośbą o 
przedstawienie oferty dot. objęcie monitoringiem parkingu przy Urzędzie 
Miejskim w Barlinku. 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. termomodernizacji PG Nr 1 w 
Barlinku. Po analizie Burmistrz postanowił ogłosić przetarg na wymianę 
stolarki okiennej i drzwiowej w PG Nr 1 w segmentach A, B, C. Jednocześnie 
zatwierdził skład komisji przetargowej w osobach: J. Zubyk, K. Rogut - 
Szkudlarek, R. Wolniak, W. Kościukiewicz.  

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. przejęcia nieruchomości Skarbu 
Państwa na własność gminy Barlinek. Postanowił skierować sprawę do Rady 
Miejskiej z prośbą o opinię dot. przejęcia określonych nieruchomości Skarbu 
Państwa na własność gminy Barlinek. 

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na wykonanie remontu chodnika 
przy ul. Rynek w Barlinku. Po analizie wybrał ofertę najkorzystniejszą firmy 
MARBUD M. Szczuka z Barlinka za kwotę 110 zł brutto/m2. 

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Barlineckiego TBS Sp. z o.o. o 
współfinansowanie w części kosztów wykonania chodnika przy budynku 
mieszkalnym nr 18, przy ul. Niepodległości w Barlinku. Po analizie Burmistrz 
postanowił współfinansować w/w zadanie w wysokości 4.000,00 zł. 
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9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Starostwa Powiatowego w sprawie ul. 
Myśliborskiej zanieczyszczanej po opadach deszczu z ulicy Wiśniowej. Burmistrz 
postanowił poinformować, że systematycznie raz w miesiącu jest sprzątana ul. 
Myśliborska zgodnie z zawartą umową ze Starostwem Powiatowym. Dodatkowo 
sprzątana jest po każdej ulewie przez PGK Sp. z o.o. w Barlinku. 

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze stanowiskiem zarządu MKS Pogoń wobec projektu 
przebudowy stadionu miejskiego. Po analizie Burmistrz postanowił wystosować 
pismo do MXL4 Architekci o przedstawienie oficjalnego dokumentu 
potwierdzającego zgodność projektu z wymaganiami uchwały nr II/16 z dnia 
9.02.2008 r. ZPZPN w spr. licencji dla klubów III ligi piłki nożnej. Jednocześnie 
Burmistrz postanowił wystąpić do Zachodniopomorskiego Związku Piłki Nożnej z 
prośbą o udzielenie opinii co do spełnienia przez zaprojektowany obiekty wymagań do 
w/w uchwały w zakresie infrastruktury sportowej. Burmistrz zobowiązał RI do 
rozeznania w kwestii sposobu zabezpieczenia stadionu przed dewastacją. 

11. Burmistrz Barlinka postanowił skierować pismo do Rady Miejskiej, celem wydania 
opinii w spr. realizacji projektu w ramach Działania 8.3 "Przeciwdziałanie 
wykluczeniu cyfrowemu - e-insluzjon" 

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. murku oporowego w narożniku boiska 
ORLIK 2012 przy PG Nr 1 przy ul. Leśnej w Barlinku. Po analizie i konsultacji z 
projektantami Burmistrz wyraził zgodę na wykonanie murku oporowego. 

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. węzła cieplnego na zadaniu 
"Przebudowa budynku warsztatowego na Gminne Centrum Ratownictwa w Barlinku". 
Umowa o przyłączenie obiektu do sieci ciepłowniczej przygotowana przez PEC 
Barlinek w § 10 przewiduje z tyt. odstąpienia od opłaty przyłączeniowej zawarcie 
umowy na sprzedaż ciepła na okres minimum 10 lat. Burmistrz po zapoznaniu się 
zaakceptował umowę i postanowił ją podpisać. 

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą zaopatrzenia w wodę m. Okunie. Polecił 
przygotować stosowny wniosek do budżetu o zabezpieczenie środków finansowych na 
wykonanie dokumentacji na budowę stacji uzdatniania wody, gdzie dokumentację 
koncepcyjną wykona się w drugim półroczu 2010 roku. 

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o dalsze uzupełnienie 
oświetlenia przy ul. Jeziornej w Barlinku. Po analizie Burmistrz pozytywnie 
rozpatrzył wniosek i wyraził zgodę na wykonanie dodatkowego oświetlenia przy ul. 
Jeziornej w Barlinku. 

  16. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. kładki na kanale Barlineckim. 
Remont kładki został zakończony i wykonany zgodnie z ustaleniami określonymi w 
zleceniu i protokolarnie odebrany. W obecnym stanie może być użytkowany do ruchu 
pieszego i pojazdów jednośladowych. 

   17. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. boiska ORLIK 2012 przy PG Nr 1 w 
Barlinku. Podczas wykonywania prac zaistniała konieczność wykonania określonych 
prac. Po analizie Burmistrz wyraził zgodę na: zmianę kolorystyki nawierzchni 
poliuretanowej, rezygnację ze schodów w narożniku boiska wielofunkcyjnego, 
wykonania podjazdu dla wózków na poziom trybun, obniżenia ogrodzenia i 
wykonania piłkochwytów na boisku wielofunkcyjnym. Natomiast wykonanie 
zagospodarowania terenu na poziomie nad trybunami Burmistrz postanowił rozpatrzyć 
w przyszłym roku. 

   18. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. zamiany słupów oświetleniowych na ul. 
Jeziornej. Burmistrz wyraził zgodę na zamianę słupów w ramach posiadanych środków 
finansowych. 
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   19. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały intencyjnej na przebudowę drogi 
dojazdowej do gruntów rolnych od m. Osina do m. Janowo. Zaakceptował ją 
pozytywnie i postanowił skierować do Rady Miejskiej. Jednocześnie Burmistrz 
postanowił przygotować i skierować do Rady Miejskiej stosowny projekt uchwały 
intencyjnej dot. "Przebudowa drogi w m. Strąpie". 

               

 
     III       W zakresie spraw rozwoju gospodarczego: 

1.  Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertą przedłożoną przez Panią Gordziewicz w spr. 
odkupienia przez gminę Barlinek 88% udziałów w nieruchomości zabudowanej o nr 
ewid. 41 obr. Moczydło gmina Barlinek. Po analizie Burmistrz polecił BTBS Sp. z o.o. 
oszacowanie kosztów modernizacji wskazanego obiektu oraz ustalenie sposobu 
zagospodarowania obiektu z wydzieleniem pomieszczeń na świetlicę wiejską. 
Jednocześnie Burmistrz postanowił wystosować pismo do osoby fizycznej z informacją, 
iż nie ma możliwości załatwienia formalności dot. sprzedaży w terminie do końca 
września, gdyż będzie to opiniowane przez Radę Miejską na sesji październikowej. 
Burmistrz polecił przedłożenie stosownych dokumentów potwierdzających prawa do 
przedmiotowej nieruchomości, które będą potrzebne w celu sporządzenia wstępnego 
protokółu uzgodnień. 

2.  Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. odprowadzania wód opadowych z 
projektowanej nawierzchni drogi powiatowej w Płonnie do zbiornika ppoż. przy remizie 
OSP Płonno dz. nr 141 obr. Płonno. Po analizie Burmistrz postanowił, aby przed 
włączeniem kanalizacji deszczowej do basenu przeprowadzić jego oczyszczenie i 
remont oraz polecił wykonywać z częstotliwością raz do roku konserwację basenu, w 
tym kontroli i napraw oraz usuwania roślinności. Jednocześnie Burmistrz udzielił 
Zarządowi Powiatu Myśliborskiego prawo do dysponowania terenem działki nr 141 obr. 
Płonno na cele budowlane. Burmistrz postanowił podjąć sprawę sprzedaży zbiornika 
wodnego na działce nr 159 obr. Płonno, wobec pozytywnej opinii Komendanta 
Gminnego OSP Barlinek. 

3.   Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertą na wykonanie projektów decyzji o warunkach 
zabudowy i zagospodarowania terenu. Z uwagi na dużą ilość wniosków inwestycji celu 
publicznego gminnych i PWK Płonia oraz innych podmiotów, w celu skrócenia czasu 
opracowania projektów decyzji, Burmistrz uznał za zasadne przedłużenie współpracy z 
PP-I AKWADRAT G. Gąsiorek z Gorzowa Wlkp. do końca b/r. 

4.  Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. dalszego postępowania w spr. sprzedaży 
nieruchomości ozn. działkami nr 248/9, 269/7, 270/9, 277/9, 279/3 i 292/21 położonych 
w Barlinku na Górnym Tarasie po pierwszym zakończonym wynikiem negatywnym 
przetargu. Burmistrz postanowił zorganizować kolejny przetarg ustalając cenę 
wywoławcza w kwocie 530.000,00 zł. 

5.  Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. ogłoszenia wykazu nieruchomości 
przeznaczonej do sprzedaży w trybie bezprzetargowym działka gruntu nr 551/21 o pow. 
0,1214 ha obr. 1 Barlinek. 

6.   Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. remontu garażu dwustanowiskowego OSP 
Barlinek. Po analizie Burmistrz postanowił przygotowywać dokumentacje na rozbiórkę 
garażu i budowę nowego. Polecił uzgodnienie środków zabezpieczenia obiektu w celu 
tymczasowego korzystanie. Przedmiotowe należy uzgodnić z przyszłym wykonawcą 
budowy Gminnego Centrum Ratowniczego. 

7.  Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. ogłoszenia wykazu nieruchomości 
przeznaczonej do sprzedaży w trybie bezprzetargowym, działka gruntu nr 804/15 o pow. 
0,0087 ha obr. 1 Barlinek.  
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8.  Burmistrz Barlinka dokonał zmiany w ustaleniach z dnia 04.09.2009 r. dot. dalszego 
postępowania w spr. sprzedaży działki gruntu poł. w Barlinku przy ul. Moniuszki, ozn. 
nr 277/4 po pierwszym negatywnym przetargu. Ustalono cenę wywoławczą w kwocie 
70.000,00 zł, a nie jaka była z pierwszego przetargu. 

9.  Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą przejęcia drogi gminnej, działka nr 140/1 od 
państwa Dudków. Postanowił zlecić wykonanie wyceny w/w nieruchomości przez 
rzeczoznawcę majątkowego, po czym zaprosić właścicieli w/w działki celem podjęcia 
decyzji dot. przekazania nieruchomości. Burmistrz postanowił wykonać pełną procedurę 
zgodnie z ustawą o gospodarce nieruchomościami. 

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej w spr. dzierżawy na 10 lat 
obiektu świetlicy wiejskiej w Osinie. Burmistrz postanowił poinformować 
wnioskodawcę, iż zwrócił się w przedmiotowej sprawie do rady sołeckiej z prośbą o 
opinię. Rada Sołecka negatywnie zaopiniowała wniosek, w związku z tym obecnie nie 
jest możliwe wydzierżawienie wnioskowanego obiektu budowlanego.  

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. dalsze postępowanie w spr. uregulowania 
stanu prawnego ze stanem faktycznym gruntu, na którym znajduje się ujecie 
zaopatrywania w wodę wsi Niepołcko. Po analizie Burmistrz postanowił, iż 
uregulowanie przedmiotowej sprawy będzie przedmiotem negocjacji ze Starostwem 
Powiatowym w Myśliborzu podczas sprawy dot. przejęcia dróg powiatowych na rzecz 
gminy Barlinek. Burmistrz postanowił jednocześnie przekazać sprawę do RI. 

12. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. ogłoszenia wykazu nieruchomości 
przeznaczonej do sprzedaży poł. w Mostkowie, ozn. w ewidencji gruntów działkami nr 
53/7 i 53/8 o łącznej pow. 0,0801 ha. 

13. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. ogłoszenia wykazu nieruchomości 
przeznaczonej do sprzedaży w trybie bezprzetargowym, działka nr 665/49 o pow. 
0,0043 ha przy ul. Widok w Barlinku. 

14.  Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem "Holding Zremb" Gorzów S.A Oddz. 
"Metpol" Barlinek z prośbą o nieodpłatne przekazanie nieruchomości ozn. w ewidencji 
gruntów działką nr 567/3 o pow. 0,2719 ha poł. w Barlinku przy ul. Fabrycznej. Po 
analizie Burmistrz postanowił poinformować, iż na dzień dzisiejszy nie ma możliwości 
nieodpłatnego przekazania w/w nieruchomości. Burmistrz postanowił przystąpić do 
procesu zbycia części działki nr 567/3 poł. przy ul. Fabrycznej w Barlinku, dotychczas 
dzierżawionej przez "Metpol" Barlinek. 

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. projektu "Strategii Rozwoju 
Województwa Zachodniopomorskiego". Burmistrz postanowił poinformować, że 
pozytywnie przyjął przedstawiony projekt z małymi uwagami. Burmistrz wnioskuje w 
konsekwencji zapisów w wyzwaniu zawartym w diagnozie sytuacji transportowej dot. 
priorytetowych połączeń komunikacyjnych, za które uznano słusznie także drogi wojew. 
nr 151 i 156 rozszerzenie celu strategicznego nr 3 pkt 3.3 lit. "d" o budowę obwodnicy 
Barlinka jak również nr 4 w punkcie 4.4 o ujęcie problematyki wspierania rekultywacji 
nieczynnych składowisk odpadów komunalnych. 

16. Burmistrz Barlinka zapoznał się z dalszym postępowaniem w spr. sprzedaży działki 
gruntu ozn. w ewidencji gruntów nr 804/42 o pow. 0,0196 ha obr.1 Barlinek po drugim 
zakończonym wynikiem negatywnym przetargu. Po analizie Burmistrz postanowił 
zorganizować kolejny przetarg ustalając cenę wywoławczą w wysokości niższej niż 
wartość nieruchomości jednak nie niższej niż 50 % jej wartości, czyli za cenę 
wywoławczą 6.200,00 zł. 

17. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem SM Piast w Barlinku o przyjęcie 
uśrednionego terminu użytkowania wieczystego działki gruntu ozn. w ewidencji 
gruntów nr 787/49 i 787/57 obr. 1 Barlinek stanowiących własność Gminy Barlinek, a 
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będących w użytkowaniu wieczystym Spółdzielni. Burmistrz wyraził zgodę na ustalenie 
jednego terminu i postanowił podjąć stosowne zarządzenie Burmistrza w w/w sprawie. 
18. Burmistrz Barlinka zapoznał się z materiałem sesyjnym o stanie gminy Barlinek 
oraz perspektywie rozwoju w aspekcie pozyskiwania nowych inwestorów i postanowił 
skierować go do Rady Miejskiej w Barlinku. 

19.  Burmistrz Barlinka polecił przygotować do zbycia działkę nr 424/1 w Rychnowie. 
20.  Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. remontu pomieszczeń świetlicy wiejskiej 

w Żydowie wraz z budowa chodnika z polbruku do obiektu. Po analizie Burmistrz 
polecił, wystąpić z wnioskiem do budżetu o zabezpieczenie środków finansowych w 
wysokości 30.000,00 zł. na zrealizowanie powyższego. 

21.  Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Barlineckiego TBS Sp. z o.o. o rozważenie 
możliwości odsprzedaży na rzecz Wspólnoty Mieszkaniowej Przemysłowa 6 części 
działki gruntu ozn. nr 787/7 w celu wybudowania murowanego zasieku na odpady 
komunalne. Po analizie Burmistrz polecił przygotowanie decyzji o warunkach 
zabudowy pod garaże na w/w terenie. Postanowił wystosować pismo do BTBS, aby 
przedstawili inną propozycję wydzierżawienia terenu na w/w cel. 

   
 
 
     IV      W zakresie spraw gospodarki mieniem komunalnym i ochrony środowiska: 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Barlineckiego TBS Sp. z o.o. o 
skierowanie projektów uchwał do Rady Miejskiej w sprawie wyrażenia zgody na 
wydzierżawienie, użyczenie nieruchomości na czas nieoznaczony stanowiących 
własność Gminy Barlinek . Burmistrz postanowił skierować stosowne projekty uchwał 
do Rady Miejskiej. 

2.  Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Barlineckiego TBS Sp. z o.o. o 
wyrażenie zgody na wykonanie osłony –boksu na śmieci na nieruchomości 
oznaczonej w ewidencji gruntów działką nr 726/5 ( ob. 1 m. Barlinka) przy ul. 
Kombatantów. Po analizie Burmistrz postanowił podjąć stosowne zarządzenie w spr. 
wydzierżawienia w/w terenu na okres do 3 lat, ustalając opłatę 24,00 zł brutto rocznie. 

3. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie wykazu nieruchomości przeznaczonej 
do oddania w dzierżawę na czas nieoznaczony w drodze bezprzetargowej na rzecz 
współużytkownika działki sąsiedniej oddanej w administrowanie BTBS Sp. z o.o.  

4.  Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej z prośbą o dzierżawę 
nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów działką nr 592/2 o pow. 314 m2 
przylegającej bezpośrednio do działki nr 626 ( stanowiącej własność wnioskodawcy) z 
przeznaczeniem na położenie chodnika od drogi publicznej do wyjścia z domu, 
zagospodarowanie trawnika oraz w przyszłości do zmiany płotu. Burmistrz wyraził 
zgodę na powyższe i podjął zarządzenie w spr. wykazu nieruchomości przeznaczonej 
do oddania w dzierżawę na okres do 3 lat z przeznaczeniem na polepszenie warunków 
zagospodarowania działki sąsiedniej , stawka czynszowa zgodnie z zarządzeniem nr 
36/2008 r. 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertą osoby prawnej na dokonanie bieżącej 
konserwacji fontanny Gęsiarki. Po analizie Burmistrz postanowił wystąpić z 
propozycją do wnioskodawcy, czy istniałaby możliwość wykonania w/w zadania w 
roku bieżącym, ale zapłata dokonana byłaby po ustaleniu budżetu na rok 2010 i w 
wysokości 3.000,00 zł.  

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. zlecenia wyceny rzeczoznawcy 
majątkowemu w celu ustalenia wartości odpłatnej służebności przesyłu na 
nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów działką nr 114/17 (ob. 2 m. Barlinka) 
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przy ul. Podwale na rzecz Przedsiębiorstwa Wodociągowo – Kanalizacyjnego „ 
Płonia” Sp. z o.o. w Barlinku. Wpłynęła jedna oferta na kwotę 244,00 zł brutto. 
Burmistrz zaakceptował pozytywnie ofertę i postanowił zlecić wykonanie w/w 
wyceny. 

7. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie wykazu nieruchomości 
przeznaczonych do oddania w dzierżawę na czas nieoznaczony w drodze 
bezprzetargowej na rzecz dotychczasowych dzierżawców, stanowiących własność 
Gminy Barlinek. Jednocześnie Burmistrz postanowił obciążyć za bezumowne 
korzystanie użytkownika części działki nr 660/1 obr 2 m. Barlinek. 

8. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie wykazu nieruchomości 
przeznaczonych do oddania w dzierżawę na czas nieoznaczony w drodze przetargu 
ustnego ograniczonego ( dz. nr 142/12 o pow. 0,2000 ha ob. Ożar) do właścicieli 
działek przyległych, ustalając opłatę w kwocie 1,00 zł rocznie. 

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z notatkę służbową z przeprowadzonego przez OPS w 
Barlinku wywiadu środowiskowego u rodziny Państwa Olkiewicz zam. w Mostkowie 
46/12. Burmistrz postanowił, iż w przypadku pozyskania lokalu mieszkalnego 
dwupokojowego gmina udzieli pomocy w/w rodzinie. 

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem najemcy o przeznaczenie do sprzedaży 
najętego lokalu mieszkalnego poł. w Barlinku przy ul. 31 Stycznia nr 23. Po analizie 
Burmistrz postanowił skierować do rady Miejskiej stosowny projekt uchwały w spr. 
zmiany uchwały RM dot. przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem Gminy Barlinek na lata 2007 - 2017, polegające na 
zaliczeniu budynku nr 23 do grupy A - budynków, które nie podlegają sprzedaży. 

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami geodetów na wykonanie badania 
dokumentacji geodezyjnej w postępowaniu rozgraniczenia. Zebrano dwie oferty. 
Burmistrz wybrał ofertę korzystniejszą pana H. Kądziołki na kwotę 366,00 zł brutto za 
wykonanie jednego operatu. 

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem umowy pomiędzy Gminą Barlinek, a 
Przedsiębiorstwem Wodociągowo-Kanalizacyjnym „Płonia” Sp. z o.o. w Barlinku w 
sprawie konserwacji i utrzymania kanalizacji deszczowej miasta Barlinek. Burmistrz 
pozytywnie zaopiniował projekt i postanowił podpisać umowę. 

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem RGM o przesunięcie środków 
Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej z dofinansowania 
programu usuwania azbestu na: remont aeratora, wywóz ścieków, konserwację rowów 
melioracyjnych. Po analizie Burmistrz zobowiązał inspektora RGM do przygotowania 
pełnego zestawienia kosztów utrzymania rowów melioracyjnych będących we 
władaniu gminy Barlinek z wyszczególnieniem zakresu niezbędnych robót jak 
również zestawienia kosztów potrzebnych na remont i utrzymanie aeratora oraz 
wywozu ścieków. 

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertą firmy „KUL-MET” Jacek Kulczewski, z 
Barlinka dot. wykonania kompletnego remontu mechanizmu przeniesienia napędu 
aeratora zlokalizowanego na J. Barlineckim. Po analizie Burmistrz przyjął pozytywnie 
ofertę i polecił przygotować stosowny wniosek do budżetu o zabezpieczenie środków 
finansowych na powyższe. Jednocześnie Burmistrz postanowił poinformować 
oferenta, iż zawarcie umowy i uruchomienie niezbędnych środków możliwe będzie po 
podjęciu stosownej uchwały Rady Miejskiej w Barlinku. 

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Barlineckiego TBS Sp. z o.o. 
informującego, że Wspólnota Mieszkaniowa Tunelowa 48 nie wyraziła zgody na 
wydzierżawienie części działki nr 611/4 ( ob. 2 m. Barlinka). Po analizie Burmistrz 
postanowił wystosować pismo do Barlineckiego TBS z prośbą o podpisanie umowy 
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dzierżawy nieruchomości przesłanej pismem z dnia 01 lipca 2009 roku. Przedmiotowa 
umowa ma na celu uregulowanie stanu prawnego nieruchomości do czasu nabycia 
w/w części działki przez Wspólnotę Mieszkaniową Tunelowa 48. W przypadku nie 
podpisania niniejszej umowy w/w Wspólnota będzie obciążana za bezumowne 
korzystanie z przedmiotowej części nieruchomości do czasu sprzedaży bądź zdania 
gruntu Gminie Barlinek. 

16. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem PGK Sp. z o.o. o skierowanie projektów 
uchwał do Rady miejskiej w Barlinku w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 
nieruchomości na czas nieoznaczony w trybie bezprzetargowym. Burmistrz 
postanowił skierować projekty uchwał do Rady Miejskiej. 

17. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o wydzierżawienie 
części dz. nr 163 pow. 5,76 m2 w celu wykonania schodów do projektowanego biura 
w budynku mieszkalnym przy ul. Niepodległości 24. Po analizie Burmistrz nie wyraził 
zgody na dzierżawę w/w części nieruchomości. Przedmiotowa nieruchomość stanowi 
pas drogowy i w/w wniosek winien być rozpatrywany w oparciu o ustawę o drogach 
publicznych. W związku z czym Burmistrz postanowił wydać decyzję w spr. wydania 
zezwolenia na zajęcie pasa drogowego na cele nie związane z budową, modernizacją, 
utrzymaniem i ochroną dróg. 

18. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osób fizycznych o wyrażenie zgody na 
wydzierżawienie cz. dz. nr 665 /47 i nr 665/49 oraz dz. nr 665/48 ( ob. 1 m. Barlinka) 
przy ul. Widok. Burmistrz postanowił wydać zarządzenie w spr. ogłoszenia wykazu 
nieruchomości przeznaczonej do oddania w dzierżawę w trybie bezprzetargowym na 
rzecz właściciela i współwłaściciela działki sąsiedniej, położonej w obr. 1 m. Barlinek 
o nr ewidencyjnych nr 665/47 i 665/49. Burmistrz nie wyraził zgody na dzierżawę 
działki nr 665/48, gdyż planowana jest na niej budowa zatoczki. 

19. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o obniżenie stawki 
czynszowej za dzierżawę części dz. nr 35/5 ( ob. 1 m. Barlinka), która znajduje się w 
części na terenie górzystym i jest porośnięta samosiejkami. Po analizie Burmistrz 
pozytywnie rozpatrzył wniosek i postanowił obniżyć stawkę czynszową do kwoty 
150,00 zł za 1 ha rocznie. 

20. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. skierowania projektu uchwały do Rady 
Miejskiej w Barlinku w sprawie udzielenia prawa do dysponowania na cele 
budowlane na czas nieoznaczony w trybie bezprzetargowym w związku z 
obciążeniem nieruchomości stanowiących własność gminy Barlinek. Po analizie 
Burmistrz postanowił skierować do Rady Miejskiej stosowny projekt uchwały w spr. 
udzielenia prawa do dysponowania na cele budowlane na czas nieoznaczony w trybie 
bezprzetargowym wraz z nieodpłatną służebnością przesyłu nieruchomości 
stanowiących własność gminy Barlinek. 

21. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej zam. Ożar 1 o 
dofinansowanie do demontażu i utylizacji wyrobów zawierających azbest. Po analizie 
Burmistrz postanowił pozytywnie rozpatrzyć wniosek i przeznaczyć do zwrotu 80% 
kosztów poniesionych przez wnioskodawcę na demontaż i utylizację płyt 
eternitowych. Jednocześnie Burmistrz postanowił wprowadzić zmiany do zarządzenia 
Burmistrza Nr 12/09 mające na celu uproszczenie procesu przyznania zwrotu kosztów 
dla osób zainteresowanych demontażem wyrobów zawierających azbest. 

22. Burmistrz Barlinka zapoznał się z uchwałą Wspólnoty Mieszkaniowej nieruchomości 
poł. w Barlinku przy ul. 1 Maja 20 wyrażającej zgodę na dobudowanie częściowo na 
działce nr 151 stanowiącej pas drogowy, schodów zewnętrznych zapewniających 
dojście do lokalu użytkowego nr III. Burmistrz postanowił zorganizować spotkanie z 
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prezesem Barlineckiego TBS Sp. z o.o. i panem Lewandowskim celem omówienia 
w/w sprawy. 

23. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją PEC Barlinek Spółka z o.o. dot. 
możliwości likwidacji węzła cieplnego zlokalizowanego w budynku mieszkalnym 
przy ul. Lipowej 1 w Barlinku, która planowana jest w roku 2010. 

24. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Barlineckiego TBS Sp. z o.o. o zwołanie 
nadzwyczajnego Zgromadzenia wspólników w spr. podjęcia uchwały dot. 
zatwierdzenia stawki czynszu w wysokości 9,00 zł dla budynków mieszkalnych, które 
będą budowane w IV etapie na Górnym Tarasie. Po zapoznaniu Burmistrz wyraził 
zgodę na powyższe. Zwołał posiedzenie nadzwyczajnego Zgromadzenia wspólników 
BTBS Sp. z o.o. i podjął uchwałę w spr. ustalenia stawki czynszu za 1 m2 powierzchni 
użytkowej lokali mieszkalnych w zasobach mieszkaniowych stanowiących własność 
Barlineckiego TBS dla budynków, które będą budowane w IV etapie na Górnym 
Tarasie w Barlinku. 

25. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej, właściciela 
nieruchomości ozn. działką nr 460/79 poł. w Barlinku o ustalenie nr porządkowego 
nieruchomości. Nieruchomość posiada dostęp do drogi publicznej ul. Wiśniowej z 
nieruchomości wykorzystywanych jako drogi wewnętrzne ozn. działkami nr 460/74, 
460/19, 461/12, stanowiących przedmiot własności osób fizycznych. Burmistrz 
postanowił wystąpić z wnioskiem do właścicieli w/w terenu z prośbą o podanie 
propozycji nadania nazwy ulicy, po czym Burmistrz skieruje stosowny projekt 
uchwały w sprawie do Rady Miejskiej.  

26. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej, właściciela 
nieruchomości dz. ozn. nr 338/6 poł. w Moczkowie o ustalenie nr porządkowego 
nieruchomości. Burmistrz postanowił, iż zostanie nadana nazwa dla drogi 
wewnętrznej i ustalenie numeracji porządkowej dla nieruchomości od nowopowstałej 
ulicy. W związku z powyższym Burmistrz postanowił wystąpić z wnioskiem do 
Sołtysa o podanie propozycji nadania nazwy ulicy, po czym Burmistrz skieruje 
stosowny projekt uchwały w sprawie do Rady Miejskiej.  

27. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Barlineckiego TBS Sp. z o.o. o nadanie 
nr porządkowego i ustalenie nazwy ulicy dla działek ewid. położonych w obr. 1 
Barlinek, objętych KW nr 36756 (jednostka planistyczna 7 MW/U). Po analizie 
Burmistrz postanowił ustalić dla nieruchomości adres od ul. 11 Listopada z kolejnym 
nr porządkowym 13. 

28. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie wykazu nieruchomości 
przeznaczonej do oddania w dzierżawę w drodze bezprzetargowej, nieruchomości 
oddanej w administrowanie Barlineckiemu TBS Sp. z o.o. Stawka czynszowa zgodnie 
z zarządzeniem Burmistrza nr 36/2008 z dnia 12 marca 2008 r. 

29. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertą osoby prawnej na wykonanie operatu 
szacunkowego określającego wartość odpłatnej służebności przesyłu na działce nr 
151/4 ( ob.2 m. Barlinka). Oferent proponuje cenę 250,00 zł brutto i wykona zlecenie 
w ciągu 14 dni. Burmistrz postanowił podpisać stosowny protokół uzgodnień i zlecić 
oszacowanie nieruchomości w przedmiotowej cenie. Burmistrz postanowił 
poinformować PEC, iż jako zainteresowany winien pokryć koszty wykonania operatu. 

      Jednocześnie Burmistrz postanowił przygotować stosowne zarządzenie Burmistrza, 
które mówi, iż wszystkie osoby fizyczne i prawne (wykonawcy) ubiegające się o 
udostępnienie, zajęcie terenu gminnego ponoszą koszty związane z wyceną danej 
nieruchomości. 

30. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby prawnej o wydzierżawienie cz. 
dz. nr 167/86 ob. 2 Barlinka przy ul. 31 Stycznia o pow. 0,571 ha do dnia 01 stycznia 
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2010 roku. Jednocześnie wnioskodawca informuję, że od dnia 01 sierpnia 2009 r. na 
w/w nieruchomość wysypano ziemię. Po analizie Burmistrz postanowił przekazać 
sprawę do RI, celem zawarcia stosownego aneksu na korzystanie z przedmiotowego 
terenu do wcześniej zawartej umowy. Stawkę czynszu dzierżawnego Burmistrz ustalił 
w kwocie 200,00 zł miesięcznie. 

 
 

V    W zakresie spraw ogólnoorganizacyjnych 

1. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. powołania Komisji Egzaminacyjnej do 
przeprowadzenia egzaminu kończącego służbę przygotowawczą. 

2. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. powołania komisji, która dokona oceny i 
wydzielenia dokumentacji niearchiwalnej przeznaczonej do przekazania na 
makulaturę lub zniszczenia. 

 
 

     VI     W zakresie spraw oświaty 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. środków na dofinansowanie zakupu 
podręczników - tzw. wyprawka szkolna oraz informacją dot. przedłużenia terminu 
składania wniosków dot. wyprawki szkolnej do końca grudnia b/r. 
2. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. przetargu o udzielenie zamówienia 
publicznego na usługi transportowe w zakresie dowozu i odwozu uczniów do 
przedszkola, szkół podstawowych i gimnazjów z terenu gminy Barlinek, 
sprawowanie opieki nad uczniami dowożonymi w roku szkolnym od dnia 
01.10.2009 r. do 30.06.2010 r. Na przetarg wpłynęły trzy oferty. Burmistrz wybrał 
ofertę najkorzystniejszą firmy Usługi Transportowe Mularczyk Mieczysław z 
Przelewic i postanowił podpisać stosowną umowę. 
3. Burmistrz Barlinka poinformował dyrektora SP Nr 1 w Barlinku, iż odbędzie się 
kontrola zakresu trwałości projektu " Stworzenie i wyposażenie Centrum 
Współpracy Polsko - Niemieckiej w Barlinku", zrealizowanego w ramach programu 
Interreg III A. 
4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z zaleceniami pokontrolnymi Powiatowego 
Inspektora Sanitarnego dla SP Nr 1 oraz PM Nr 1 w Barlinku. Po analizie Burmistrz 
zobowiązał dyrektora SP Nr 1 do przygotowania propozycji rzeczowej i 
kosztorysowej wykonania ogrodzenia terenu szkoły i złożenia stosownego wniosku 
w w/w sprawie. Po czym Burmistrz skieruje do Rady Miejskiej wniosek celem 
zabezpieczenia środków w budżecie na wykonanie ogrodzenia. Polecił również 
dyrektorowi SP Nr 1 złożyć stosowny wniosek do budżetu na przyszły rok o 
zabezpieczenie środków finansowych na położenie wykładzin podłogowych w 
szkole. W sprawie dot. wyeksploatowanej stolarki okiennej Burmistrz polecił 
przygotować pismo do Inspektora Sanitarnego, iż organ prowadzący nie ma 
ustalonego terminu wymiany stolarki, a jest w trakcie składania wniosku do 
Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko. Natomiast co do zaleceń dla 
PM Nr 1 w Barlinku, Burmistrz polecił dyrektorowi Przedszkola opracować 
koncepcję zagospodarowania placu rekreacyjnego oraz otoczenia budynku na ul. 
Leśnej 10 tak, aby zapewnić bezpieczne i higieniczne warunki pobytu dla dzieci. 

     5. Burmistrz Barlinka powołał skład komisji do rozpatrywania wniosków o przyznanie 
nagrody Burmistrza Barlinka w osobach: E. Wrońska, Z. Kik, K. Kudrewicz, A. 
Snacka, ZNP - J. Grzelak i T. Śnieżewski - Organizacja Związkowa NSZZ 
"Solidarność" pracowników Oświaty i Wychowania w Barlinku. 
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     6.  Burmistrz Barlinka polecił ROś zbilansować środki finansowe na wykonanie płotu - 
ogrodzenia terenu dla Przedszkola Miejskiego Nr 1 w Barlinku. 

     7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z protokółem z posiedzenia komisji przyznającej 
nagrody Burmistrza Barlinka za osiągnięcia dydaktyczno - wychowawcze - 2009 r. i 
zaakceptował go pozytywnie. 

 
 

  VIII     W zakresie spraw ABI, OPS, BOK, PGK,PEC,BTBS 
1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem porozumienia z Wojewodą 

Zachodniopomorskim w spr. przedsięwzięcia - budowa szerokopasmowej regionalnej 
sieci teleinformatycznej "Zachodniopomorska Sieć Teleinformatyczna" dostępu do 
aplikacji i e-usług. Burmistrz postanowił skierować projekt do Rady Miejskiej z 
prośbą o opinię. 

2.  Burmistrz Barlinka zobowiązał prezesa PGK Sp. z o.o. w Barlinku do przedstawienia 
dokumentacji koncepcyjnej dot. rekultywacji zamkniętych składowisk odpadów w m. 
Strąpie i Rychnów w terminie do 10 listopada b/r. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. działalności Barlineckiego Ośrodka 
Kultury za okres październik 2008 - wrzesień 2009 r. przyjął ją pozytywnie i 
postanowił skierować do Rady Miejskiej 

4. Burmistrz Barlinka zobowiązał dyrektora BOK o przedstawianie raz w miesiącu 
informacji dot. wdrażania marki nordic walking. Zobowiązał panią K. Mielcarek do 
koordynowania wszelkich spraw związanych z marką nordic walking. Jednocześnie 
Burmistrz polecił przygotować stosowny wniosek do budżetu o zabezpieczenie 
środków finansowych w wysokości 7.000,00 zł na zakup kijków do nordic walking, 
które to zostaną przekazane do szkół gminnych wdrażających markę 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Rozszerzenie sprawozdania z pracy Burmistrza Barlinka 

w okresie międzysesyjnym. 
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     W okresie międzysesyjnym uczestniczono w spotkaniach, na których 

podjęto wiele tematów dot. funkcjonowania Gminy Barlinek. Odbyły się 

następujące spotkania: 

 
1. Odbyła się konferencja z inicjatywy Towarzystwa Wspierania Rozwoju Pomorza 

Zachodniego „Szczecin-Expo” nt: „Architektura ryglowa – wspólne dziedzictwo 
ANTIKON 2009”, której partnerem organizacyjnym był Burmistrz Barlinka. 

2. Uczestniczono w spotkaniu organizowanym przez Klub Seniora poświęconym 
problematyce ludzi starszych. 

3. Spotkano się z dyrektorem SP Nr 1 nt. zagospodarowania i zabezpieczenia działki 
szkolnej. 

4. Otwarte zostało boisko szkolne wielofunkcyjne przy SP Nr 1. 
5. Urząd Miejski wraz ze SP Nr 1 w Barlinku przeprowadził coroczną akcje "Dnia bez 

samochodu". 
6. Uczestniczono w otwarciu Zespołu Boisk w ramach programu Orlik 2012 w Zespole 

Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Barlinku. 
7. Odbyło się zebranie wiejskiej we wsi Moczydło nt. budowy drogi do Moczydeł, 

budowy nowego wodociągu oraz budowie nowej świetlicy wiejskiej. 
8. Stowarzyszenie Przyjaciół Dziedzic obchodziło 5 lecie swojej działalności. 
9. Uczestniczono w konferencji zorganizowanej przez Urząd Marszałkowski( v-ce 

Marszałka Witolda Jabłońskiego) poświeconej promocji nordic walking i 
wykorzystaniu tego produktu przez inne gminy województwa zachodniopomorskiego. 

10. Przyjęto delegacje z gminy Prenzlau. Celem spotkania było przygotowanie dwóch 
projektów do programu Interreg IV A: a) modernizacja stadionu miejskiego, b) 
budowa promenady wraz z zagospodarowaniem Delty Młynówki. Uzgodniono 
również wspólne przygotowanie programu wymian, które będą wykorzystywały 
infrastrukturę związaną z w/w projektami. 

11. Spotkano się z Kierownikiem Sekcji Wodnego Pogotowia ratunkowego w Gorzowie 
Wlkp. w spr. współpracy z jednostką w Barlinku. 

12. Odbyło się zebranie założycielskie LOT. 
13. Odbyło się zebranie sołtysów poświęcone planom inwestycyjnym i formalnościami 

związanymi z funduszem sołeckim. 
14. Odbyło się Walne Zebranie Stowarzyszenia Lider Pojezierza. 
15. Burmistrz zorganizował posiedzenie zespołu reagowania kryzysowego poświęcone 

pożarowi, który wystąpił przy ul. Szosowej w Barlinku oraz częstym podpaleniom na 
terenie gminy Barlinek. 

16. Burmistrz spotkał się z pracownikami Poczty Poleskiej i Pogotowia Ratunkowego w 
Barlinku z okazji ich święta 

17. Zostały zorganizowane gminne obchody Dnia Edukacji narodowej. 
18. Uczestniczono w Dniu Edukacji Narodowej organizowanym przez Powiat 

Myśliborski oraz w Domu Dziecka w Barlinku. 
19. Odbyło się spotkanie ze Stowarzyszeniem Przyjaciół Dziedzic oraz Przedszkolem 

funkcjonującym w Dziedzicach, na którym omówiono wspólne warunki stron. 
20. Odbyło się spotkanie ze SM Piast oraz Barlineckim TBS Sp. z o.o., na którym 

omówiono sposób zagospodarowania i wspólne wykonawstwo kwartału między ul. 
Różaną, Górną i Kozią. 

21. Odbyły się Mistrzostwa Biegów na Orientacje Pomorza Zachodniego. 
22. Uczestniczono w obchodach 25 lecia Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej w 

Barlinku 
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23. Odbyło się spotkanie z zarządem PGK Sp. z o.o. i kierownictwem cmentarza 
komunalnego w Barlinku nt. zakończenia działalności cmentarza przy ul. Gorzowskiej 
i uruchomienia nowego na Górnym Tarasie. 

24. Została podpisana pierwsza umowa na inżyniera projektu dot. realizacji Europejskiego 
Centrum Spotkań. Umowę podpisała dyrektor BOK z firmą Komplet Inwest z 
Gorzowa Wlkp. 

25. Podpisano umowę w ramach programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na remont 
budynku byłej szkoły w dziedzicach związanej z funkcjonującym muzeum oraz 
miejscem pamięci poświęconym Woldenberczykom. 

26. W BOK odbyła się Inauguracja Roku Kulturalnego. 
27. W Urzędzie Miejskim odbyło się spotkanie poświecone przygotowaniom założeń 

projektowych pod modernizację budynku hali przy ul. Gorzowskiej (Netto). 
28. Odbyło się spotkanie z zarządcą budynku Gorzowska 16, na którym omówiono 

wstępny podział nieruchomości i sposób jej zagospodarowania. 
29. Nastąpiło otwarcie przetargu na terenu tzw. potartaczne. 
30. Odbyło się spotkanie z dyrekcją Enei Dębno i przedstawicielem firmy wykonującej 

audyt energetyczny, na którym uzgodniono zakres zmian wpływających na 
zmniejszenie kosztów energetycznych. 

 


